
Zapytania z 6 sesji RMT – 22.01.2015 r. 
 
 

radny S. Kruszkowski – 17 maja br. w partnerskim mieście Lejda odbywa 
się jubileuszowy 30. maraton. Zapytał, czy byłaby możliwość partycypacji 
w kosztach transportu większej liczby uczestników ? Dobrze byłoby, żeby 
50 osób z napisem Toruń uczestniczyło w tej imprezie.  

 
Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 

 
radny M. Cichowicz –  

- jaka jest obecna sytuacja w obiekcie przy ulicy Jęczmiennej? Czy 
umowa pozytywnie zaopiniowana w poprzednim roku przez Komisję 
Infrastruktury o wynajmie lokalu dla Toruńskiej Szkoły Wyższej została 
podpisana? Czy podjęte zostały prace remontowe w tym obiekcie? 
Proszę jednocześnie o udostępnienie umowy najmu, jeśli została 
podpisana. 

- czy program „Kawka” obejmuje swoim zasięgiem lewobrzeżny Toruń? 
Czy są inne inicjatywy PMT zmierzające do ograniczenia emisji 
szkodliwych substancji emitowanych przez kotłownie lokalne i 
indywidualne. Czy PMT rozważał zakup urządzeń badających 
zanieczyszczenia i wykorzystania ich do ustalenia osób i instytucji, które 
spalają substancje zakazane? 

- w związku z planowanym wycięciem bardzo znacznej ilości drzew w 
związku z rozbudową szpitala wojewódzkiego zwracam się z pytaniem  
czy tworzony jest plan odtworzenia tej zieleni?  Ilość drzew która 
powinna być posadzona, wskazuje, że bez przygotowanego planu i 
wskazaniu lokalizacji  nasadzeń zastępczych możemy mieć problem z 
efektywnym zagospodarowaniem tak dużych ilości drzew. 

 
Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 
 
radny B. Jóźwiak – zapytał o możliwość zaproszenia do Torunia rodziny 
Polaków ewakuowanych z Ukrainy. Czy istnieje możliwość 
zaproponowania zamieszkania w naszym mieście rodzinie lub grupie 
ewakuowanych mieszkańców wschodniej Ukrainy? Czy działania takie 
możemy realizować w oparciu o listę zawodów deficytowych, zapraszając 
potrzebnych i brakujących toruńskim firmom i instytucjom specjalistów ? 
 
Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 

 


